



本商品經本公司合格簽署人員檢視其內容業以符合保險精算原則及保險法令,惟為確保權益，基於保險業與消費者衡平對等原則，消費者仍應詳加閱讀保險單條款與相關文件，審慎選擇保險商品。本商品如有虛偽不實或違法情事，應由本公司及負責人依法負責。
保戶查詢其投保及最近一期繳費狀況專線：(02) 2577-5797

科法斯產物貿易信用保險部分營業額申報附加條款

108. 04. 12 科保字第 1080026 號函備查

Notwithstanding the article 6 Activity declaration, premium and fees of the General Terms, provided that you have requested a **Credit Limit** for the full value of the **Outstanding** within the past 12 months, if during a quarter, the **Credit Limit** granted by Us is restrictive compared to your **Outstanding** on the **Buyer**, We agree that you declare partially your **Turnover** of this quarter according to the cumulative following conditions:

- 1) You can evidence that the average **Credit Limit** granted by Us and valid at the last day of each month in the given quarter is less than X% of average **Outstanding** of the **Buyer** at the last day of each month in the concerned quarter.
- 2) In this event, the activity declaration shall be calculated with the use of the formula as follows:

The **Turnover** made with the concerned **Buyer** in the concerned quarter X (the average **Credit Limit** granted by Us and valid at the last day of each month in the concerned quarter / the average **Outstanding** of the concerned **Buyer** at the last day of each month in the concerned quarter).



科法斯產物貿易信用保險部分營業額申報附加條款

108.04.12 科保字第 1080026 號函備查

儘管一般條款第 6 條已有營業活動之申報及保險費和費用規定，但是如被保險人過去 12 個月內要求對未清償金額之全部金額設定信用額度，在單季期間內，發生本公司授予的信用額度相對於買方之未清償金額而受限制情況，本公司同意被保險人根據以下累積條件可部分申報本季之營業額：

1) 被保險人可以證明本公司在授予當季中每月末日有效之平均信用額度低於相關季時每月末日買方的平均未清償金額之 X%。

2) 在這種情況下，營業活動之申報應使用以下公式計算：

相關買方在相關季時之營業額 X (相關季時每月末日本公司有效授予之平均信用額度/相關季時買方每月末日平均未清償金額)。

本譯本僅供參考，實際契約內容以本公司簽發之英文附加條款為準